
JAROSLAW

lUic na slowo
Filip Adwent, eurodeputowany
Podkarpacia z LPR zapewnial
podczas konferencji prasowej, 2e
bqdzie bronil pracownik6w LU
Polska, rozmawial z przedstawi-
cielami zarz4da i wywieral na
nich presjq.

(-lzy rzeczywiScie jest w sta-
\-znie cokolwiek dla tego za-
kladu zrobi6? W poniedziatko-
wy wiecz6r, 27 wrze(nia, spotkal
sig w tej sprawie z nim i preze-
sem sp6lki pracowniczej Janu-
szem Wylaziem przedstawiciel
zarz4du LU Jean Jacques Do-
eblin. Spotkanie ograniczylo siq
do przedstawienia przez euro-
deputowanego propozycj i  prze-
jqcia zakladt przez sp6lkq pra-
cownicz4. - Niestety, otrzymali-
Smy informacjq, 2e dop6ki roz-
mowy w sprawie inwestora stra-

tegicznego nie bqd4 zakofrczone,
dop6ty LU nie bqdzie bralo pod
uwagQ spolki pracowniczej - in-
formuje E Adwent. PodkreSla,
2e LU to sp6lka niebezpieczna.
- Oni stwarzaj4 wra2enie zatro-
skanych, ale doSwiadczenie nas
uczy. Le my nie mamy prawa wie-
rzyC na slowo. O wiele bardziej
bym wierzyl w mo2liwoSi urato-
wania zakladu, gdyby j ego wlaSci-
cielem byli pracownicy.

Ostatnia decyzja zarz4du LU
Polska dotyczyla pozostawienia
produkcji w Jaroslawiu i prze-
prowadzenia zwolnieri grupo-
wych, w wyniku czego 183 pracow-
nik6w ma stracii pracq. Jaksiq do-
wiedzieliSmy podczas wtorkowej
konferencji prasowej posta Fili-
pa Adwenta, LU Polska mo2e tq
decyzje po roku zmieni6.
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